
Економске реформе у наредних
шест  мјесеци  могу  донијети
стварне користи грађанима
Како  економске  реформе  почињу  давати  конкретне  резултате,
главни економски индикатори у Босни и Херцеговини коначно се
крећу у правом смјеру. Инфлација је незнатна, стопа извоза
расте брже од стопе увоза, забиљежен је пораст инвестиција,
индустријска  производња  је  порасла.  Према  предвиђањима,
овогодишњи пораст бруто домаћег дохотка (ГДП) најбржи је у
цијелој Југоисточној Европи. Али пословно окружење у БиХ могло
би бити привлачније, извоз би могао бити јачи; индустријска
производња би могла бити већа, и могло би бити више нових
радних  мјеста,  ако  политичари  у  наредних  шест  мјесеци
имплементирају додатне неопходне реформе, рекао је данас први
замјеник  високог  представника  у  БиХ  Лари  Батлер  у  свом
обраћању на пословном скупу у Сарајеву.

Амбасадор Батлер навео је четири приоритетне мјере:

БиХ  мора  усвојити  Закон  о  облигационим  односима  до
половине 2006. године;
Ентитетске агенције за банкарство морају бити уједињене2.
под окриљем Централне банке до половине 2006. године;

Влада РС мора осигурати средства за верификацију старе3.
девизне  штедње  и  мора  пристати  на  издавање  државних
обвезница за измирење дуговања по основу старе девизне
штедње, како би Закон о старој девизној штедњи могао
бити спроведен до 20. новембра.

Канцеларија за статистику БиХ мора бити у могућности да4.
инвеститорима понуди све неопходне информације, уз пуну
сарадњу  својих  ентитетских  партнера,  без  даљњих
беспотребних  одлагања.

https://www.ohr.int/%d0%b5%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%be%d0%bc%d1%81%d0%ba%d0%b5-%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b5-%d1%83-%d0%bd%d0%b0%d1%80%d0%b5%d0%b4%d0%bd%d0%b8%d1%85-%d1%88%d0%b5%d1%81%d1%82-%d0%bc%d1%98%d0%b5/
https://www.ohr.int/%d0%b5%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%be%d0%bc%d1%81%d0%ba%d0%b5-%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b5-%d1%83-%d0%bd%d0%b0%d1%80%d0%b5%d0%b4%d0%bd%d0%b8%d1%85-%d1%88%d0%b5%d1%81%d1%82-%d0%bc%d1%98%d0%b5/
https://www.ohr.int/%d0%b5%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%be%d0%bc%d1%81%d0%ba%d0%b5-%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b5-%d1%83-%d0%bd%d0%b0%d1%80%d0%b5%d0%b4%d0%bd%d0%b8%d1%85-%d1%88%d0%b5%d1%81%d1%82-%d0%bc%d1%98%d0%b5/


“Нити један од ових задатака није претјерано мукотрпан; сваки
ће донијети конкретне и темељне користи грађанима,” рекао је
амбасадор Батлер. “Ситуација у БиХ се поправља, али то се мора
дешавати брже. Грађани ове земље су већ довољно дуго морали
трпити  невоље.  Много  је  тога  учињено  како  би  се  створила
инфраструктура неопходна за привлачење инвестиција и отварање
радних мјеста. На правом смо путу – али се морамо брже кретати
тим путем.”

Текст обраћања амбасадора Батлера на Регионалном економском
форуму доступан је у цијелости на интернет страници ОХР-а.


